



KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN

NOTIS SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembiayaan Malaysia (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :

Bil.	Butir-Butir Tawaran (No Dan Tajuk Sebutharga)	Harga Dokumen Tawaran	Tempat dan Tarikh Dokumen diedarkan	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh Dan Waktu Sebutharga Tutup
1	MAFI/BPSP/01/2022 (SH) KERJA-KERJA PENGUBAHSUAIAN KAUNTER, BILIK SENJATA SERTA KERJA- KERJA BERKAITAN DI BAHAGIAN PEMBANGUNAN INDUSTRI PADI, MENARA 4G1, WISMA TANJ, PUTRAJAYA	PERCUMA	<p style="text-align: center;">Tarikh: MULAI 25 Mei 2022 (RABU)</p> <p style="text-align: center;">Secara Dalam Talian</p>	<p>i. Berdaftar dengan CIDB</p> <p>ii. Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)</p> <p>iii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)</p> <p>vi. Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah (kesemua Sijil hendaklah masih SAH tempoh)</p> <p style="text-align: center;">Gred : G1</p> <p>Berdaftar dalam Wilayah Persekutuan Putrajaya serta Negeri Selangor (Daerah: Sepang dan Hulu Langat sahaja)</p> <p style="text-align: center;">Kategori : BANGUNAN</p> <p style="text-align: center;">Pengkhususan: B28: Kerja-kerja ubahsuai</p> <p>* Kebenaran khas tidak DIBENARKAN</p>	<p style="text-align: center;">LAWATAN TAPAK WAJIB OLEH PEMILIK SYARIKAT (Hanya Penama di dalam Sijil Pendaftaran Kontraktor (PPK) dibenarkan)</p> <p style="text-align: center;">TLADA</p>	<p style="text-align: center;">Peti Tawaran Sebutharga</p> <p>Bahagian Pengairan dan Saliran Pertanian (BPSP), Atas 2, Galeria Putrajaya, No 29, Jalan P4W, Persiaran Perdana, Presint 4, 62570 PUTRAJAYA.</p> <p style="text-align: center;">3 JUN 2022 (JUMMATAH)</p> <p>Sebelum atau pada jam 12.00 Tengahari</p>


PENGARAH
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN